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Vogels en golfen

Syb ter Kuile

Op een van de eerste ledenvergaderingen van

de golfclub vroeg ik iedereen thuis eens te

kijken of ze nog ergens nestkasten hadden

liggen. Ook vroeg ik bijdragen om nieuwe

kasten te kunnen kopen. Deze actie was een

groot succes. Het bleek dat velen belangstel-

ling hadden voor onze inspanningen. Golf en

vogels in de natuur gaan heel goed samen, al

moet er soms wat meer begrip voor worden

gewekt. We zijn nu hard aan het werk om het

certificaat G.E.O. (Golf Environment

Organization) te bemachtigen. Onze golfclub

laat zich daarin begeleiden door NL Adviseurs,

die advies geven voor duurzaamtechnisch

onderhoudaan golf- banen voor natuur en

milieu. We kregen recentelijk iemand van

Veldbiologische Werken die de flora en fauna

aan het inventariseren is. Tot nu toe zijn er

soorten 236 plantensoorten geteld en o.a. 10

verschillende vlinder- en acht sprinkhaan-

soorten.We moeten nu uiteraard op de

golfbaan ecologisch te werk gaan. Dit houdt

niet alleen in dat we onschadelijke producten

gebruiken, maar ook oog moeten hebben voor

het opschonen van de vijvers en het maaien.

We hebben veel water en ook een schattig

vennetje; voor het behoud daarvan heb ik mij

indertijd erg ingespannen.

Er groeien planten in die zeldzaam in zijn in

het Gooi en wij hebben daar volgens kenners

ook bijzondere libellen. Er komen 14

verschillende soorten libellen voor op het

terrein. Dit alles komt natuurlijk ook ten goede

aan de vogels.
Door Dick Jonkers, die onze jaarlijkse

landelijke vogelteldag begeleidt op
het

golfterrein, kwam ik indertijd in contact met de

Vogelwerkgroep. Aan hem en andere mensen

hebben we ongelooflijk veel de danken. Het

enige dat ik nu doe is met plezier toekijken hoe

alles voor ons gedaan wordt. Vooral Paul

Keuning is vaak op de golfbaan te zien; hij

maakt dan op zijn fiets met een ladder op zijn
schouder geregeld een ronde, nummert de

kastjes, waar we er nu 59 van hebben, repareert

alles wat kapot is en plaatst nieuwe kastjes.

Paul weet wat er in broedt, telt de eieren en

later hoeveel jongen er uitgekomen zijn. Als

die het nest verlaten hebben, maakt hij alles

grondig schoon en van dit alles stelt hij voor

ons jaarlijks een rapport samen. Wanneer er

geringd moet worden waarschuwt hij iemand

die dat voor ons kan doen.Pascal Gijsen,

Harry de Rooij en Ronald Beskers reiken

geregeld een

helpende
hand.

Recentelijk

kregen we

dankzij Jelle

Harder een

ijsvogel wal,

gecombi-

neerd met

een oever-

zwaluwge-

deelte, waar

Dick Jonkers

zich voor inzette. Er was in de oude wal in het

verleden een ijsvogelnest, maar de wal stortte

helaas in. De nieuwe is voor de stevigheid

opgebouwd uit hout en grasplaggen en met

voorgeboorde gaten; het is minof meer een

experiment en heeft nog geen bewoners.

Volgend jaar zal er hopelijk in gebroed
worden.

Ook werder met hulp van de Vogelwerkgroep

nog een stuk talud schoongemaakt om nog

meer nestmogelijkheden te creëren. Al met al

zijn wij de Vogelwerkgroep Het Gooi en

Omstreken bijzonder erkentelijk en we hopen

nog heel lang van hun kennis gebruik te

kunnen maken.

Jelle bij hetoude nest (foto: Dick Jonkers)

Tien jaar geleden werd deGoyer Golfclub in

Eemnes opgericht en van het begin af aan heb

ik mij bemoeid met de vogelnestkasten aldaar.

We begonnen eenvoudig en dedenalles in

clubverband. Ik kocht een boek om vogel-

nesten te kunnen determineren, zodat ik na kon

gaan wat er in gebroed had, wanneer wij de

nestkasten in het najaar schoonmaakten. Mijn
kennis van nesten ging niet verder dan kastjes
in mijn eigen tuin, waarvan ik al van wist wat

er in had gezeten.


